
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 363
van ELS STERCKX
datum: 16 februari 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dieren gedood op verzoek van de burgemeester  -  Evolutie

Er worden in Vlaanderen jaarlijks op verzoek van de burgemeester, om allerlei redenen, 
dieren gedood.

1. Kan de minister meedelen hoeveel dieren er in de periode van 2015 tot op heden op 
verzoek/bevel van de burgemeester zijn gedood? Graag een overzicht per jaar en 
per diersoort met vermelding van de reden tot doding.

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 363 van 16 februari 2023
van ELS STERCKX

Ik word niet geïnformeerd van deze bevelen of verzoeken, en kan bijgevolg geen 
evaluatie geven.


